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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Proszę o informację dotyczącą planów Urzędu Miasta Tarnowa wobec osób unikających 
opłaty za śmieci.
Ostatnio na stronie internetowej tarnowskiego samorządu pojawił się częściowo na ten 
temat artykuł, z którego wynika, że ,,W końcu bieżącego roku deklaracje objęły 86 tys. 740 
osób, a w mieście zameldowanych jest około 105 tys. osób. Władze miejskie zapowiadają 
dalsze działania weryfikujące złożone deklaracje śmieciowe ze stanem faktycznym.”
Jakie są te dalsze działania?

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa
   

/-/ Angelika Świtalska
   

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a

                                                                                                                        


